

## Desmos Graphing Calculator is on the Uniform Examinations

### For Mathematics - Secondary IV

**Science Option 565-420, Technical and Scientific Option 564-420, Cultural, Social and Technical Option 563-420) : Graphing Calculator**

To practice with the testing version of these calculators, visit [desmos.com/practice](https://desmos.com/practice). Or download free Test Mode apps for **Chromebooks, iPads,** and **iPhones** through iOS and Android app stores. For more information, visit [desmos.com/test-mode](https://desmos.com/test-mode). Testing calculators differ from standard calculators available in app stores and on [desmos.com](https://desmos.com) per the table below.

Graphing Calculator Feature	Testing Calculator	Standard Calculator
Images, folders, and notes	Disabled	Enabled
Implicit plotting	Disabled	Enabled
Sliders	Disabled	Enabled
Actions	Disabled	Enabled
<b>Advanced Trig Functions</b> csc, sec, cot, arccsc, arcsec, arccot, csch, sech, coth, arccsch, arccoth, arcsech	Disabled	Enabled
<b>Advanced Stats &amp; Geometry Functions</b> mad, cov, distance, midpoint	Disabled	Enabled

All the Desmos calculators are free to use and are accessible for students who are low vision or blind. For more information, visit [desmos.com/accessibility](https://desmos.com/accessibility).

## La calculatrice graphique Desmos est conforme pour l'épreuve unique

### Pour les épreuves de mathématiques 4e secondaire

**Sciences naturelles 065-420, Technico-sciences 064-420, Culture, société et technique 063-420):**

Calculatrice graphique

Pour pratiquer avec les versions Examen de ces calculatrices, visitez [desmos.com/practice](https://desmos.com/practice). Ou téléchargez les versions gratuites des applications Test Mode pour **Chromebooks, iPads, et iPhones** à partir des magasins d'applications iOS et Android. Pour plus d'informations, visitez [desmos.com/test-mode](https://desmos.com/test-mode). Les calculatrices Examen sont différentes des calculatrices standards disponibles dans les magasins d'applications et sur [desmos.com](https://desmos.com) selon le tableau ci-dessous.

Fonctionnalité calculatrice graphique	Calculatrice examen	Calculatrice standard
Images, dossiers et notes	Désactivé	Activé
Graphiques implicites	Désactivé	Activé
Curseurs	Désactivé	Activé
Actions	Désactivé	Activé
<b>Fonctions trigonométriques avancées</b> csc, sec, cot, arccsc, arcsec, arccot, csch, sech, coth, arccsch, arccoth, arcsech	Désactivé	Activé
<b>Fonctions statistiques et géométrie avancées</b> mad, cov, distance, midpoint	Désactivé	Activé

Toutes les calculatrices Desmos peuvent être utilisées gratuitement et sont accessibles aux élèves ayant une déficience visuelle ou aveugles. Pour plus d'informations, visitez [desmos.com/accessibility](https://desmos.com/accessibility).